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Protokół Nr II 

z przebiegu obrad II sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 15 grudnia 2014 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1415 w Urzędzie Gminy Pabianice.  

Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych.   Lista 

obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy 

Pabianice H. Gajda,  Skarbnik Gminy Pabianice J. Nowicka, radca prawny A. Jankowski, 

Kierownik ref. Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, Kierownik ref. Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Gruntami K. Denuszek, radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Jaksa oraz sołtysi 

Gminy Pabianice obecni zgodnie  z listą obecności stanowiącą zał. nr 2.  

 

Ad.pkt 2.  

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, powitał przybyłych i 

stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

 

Do protokołu   z poprzedniej sesji  radny A. Skawiński wniósł uwagę  o braku w treści  

wypowiedzi radnego H. Szafrańskiego. 

Więcej uwag nie było.   

Protokół został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie .  

Do przedłożonego radnym wraz z zaproszeniami na sesję porządku obrad  Wójt Gminy wniósł 

o wprowadzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2014 r., dotyczy zmian między rozdziałami w ochronie 

zdrowia i  w rozdz. oświata i wychowanie, zmiany dokonywane na wniosek dyrektora 

szkoły i kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia. 

2) zmian w budżecie gminy na 2014 r. polegające na włączeniu do budżetu gminy na 2014 

r. otrzymanej zwiększonej subwencji ogólnej z budżetu Państwa o kwotę 11.913 zł. 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr XLV/380/2013 

Rady Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013 r.  

Więcej wniosków o zmianę porządku  obrad nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zgłoszonej  jako pierwszej w kolejności:  zmian w budżecie gminy na 2014 

r. za którym radni opowiedzieli się w głosowaniu 10 głosami za przy 5 głosach wstrzymujących 

się.  

Za drugim zgłoszonym projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rada 

opowiedziała się również 10 głosami za przy 5 głosach wstrzymujących się.  

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą  XLV/380/2013 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 

grudnia 2013 r. Rada opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.  

Przewodniczący Rady nadał powyższym projektom uchwał numery robocze: 

1) zmian w budżecie gminy na 2014 r., dotyczy  zmian między rozdziałami w ochronie 

zdrowia i  w rozdz. oświata i wychowanie – Nr II/M/2014 

2) zmian w budżecie gminy na 2014 r. polegają cena włączeniu do budżetu gminy na 2014 

r. otrzymanej zwiększonej subwencji ogólnej z budżetu Państwa o kwotę 11.913 zł. – 

Nr II/N/2014 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr XLV/380/2013 

Rady Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013 r. –  Nr II/O/2014 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie 

i przedstawia się w sposób zapisany poniżej: 

 

1. Otwarcie obrad II sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z I  sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

5. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji Gospodarczo-Finansowej - Uchwała Nr 

II/A/2014 

b/ zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju – Uchwała 

Nr II/B/2014 

c/zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji Samorządowo– Społecznej i Organizacyjnej  

– Uchwała Nr II/C/2014 
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d/ powołania składu osobowego stałej Komisji Rewizyjnej – Uchwała Nr II/D/2014 

e/ wyboru Przewodniczącego /ej/ stałej Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy – Uchwała Nr 

II/E/2014 

f/ zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Gospodarczo-Finansowej –Uchwała Nr 

II/f/2014 

g/ zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju– Uchwała 

Nr II/G/2014 

h/ zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Samorządowo-Społeczna i Organizacyjnej 

– Uchwała Nr II/H/2014 

i/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2015 – Uchwała Nr II/I/2014 

j/ maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego ustalania, 

wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty 

za wyżywienie – Uchwała Nr II/J/2014 

k/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice – Uchwała Nr II/K/2014 

l/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr II/L/2014 

ł/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr II/Ł/2014 

m/ zmian w budżecie gminy na 2014 r. ,  dotyczy  zmian między rozdziałami w ochronie 

zdrowia i  w rozdz. oświata i wychowanie – Uchwała Nr II/M/2014 

n/ zmian w budżecie gminy na 2014 r. polegają cena włączeniu do budżetu gminy na 2014 r. 

otrzymanej zwiększonej subwencji ogólnej z budżetu Państwa o kwotę 11.913 zł. – Uchwała 

Nr II/N/2014 

o/ zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr XLV/380/2013 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013 r. – Uchwała Nr II/O/2014 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.  

8. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Poza sprawami z porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu zaproszonemu radnemu 

Rady Powiatu Pabianickiemu A. Jaksie, który w minionej kadencji pełnił funkcję 

Przewodniczącego Rady Gminy Pabianice.  
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Radny Powiatowy A. Jaksa zabierając głos złożył gratulacje radnym Rady Gminy z wyboru do 

tej funkcji, jak również  Wójtowi Gminy. Nadmienił, że w obecnej kadencji pozostaje jako 

jedyny radny w powiecie, będący mieszkańcem gminy Pabianice. Radny A. Jaksa zadeklarował 

współpracę i jak wyraził ze szczególną atencją na sprawy gminy Pabianice.  

 

Ad. pkt 4. 

 

Wójt Gminy Pabianice przedstawił informacje o pracy między sesjami.  

Informacja przedkłada się następująco: 

 

„Informacja Wójta Gminy Pabianice o pracy między sesjami  

do dnia 15 grudnia 2014 r. 

I. W zakresie wodociągów i kanalizacji: 

1. Trwają prace przy  budowie  kanalizacji  sanitarnej we wsi Piątkowisko   –  etap II, 

Wszystkie problemy techniczne są rozwiązywane na bieżąco. Nie ma zagrożenia z terminem 

wykonania zadania. Na to zadanie Gmina uzyskała: 

 

- w dniu 5.11.2014 roku zawarto umowę z Samorządem Województwa Łódzkiego o przyznanie 

dotacji w ramach działania „Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” 

objętego PROW na lata 2007-2013 w wysokości 1.625.000 zł. 

 

- w związku z podpisaniem umowy z Samorządem Województwa, Gmina wystąpiła do 

WFOŚiGW w Łodzi z wnioskiem o dofinansowanie ww inwestycji w ramach „Programu 

priorytetowego dla przedsięwzięć realizowanych przy pomocy EFR na rzecz Rozwoju 

Obszarów Wiejskich w zakresie gospodarki wodno ściekowej”. W dniu 26.11.2014 rok 

Rada Nadzorcza WFOŚiGW w Łodzi pozytywnie rozpatrzyła nasz wniosek o przyznanie 

dotacji i pożyczki na realizację ww zadania do łącznej kwoty  2.300.000 zł (w tym 40% 

dotacji  - 920.000 zł) Trwają prace związane z przygotowaniem i podpisaniem  umowy. 

 

2. Zakończono prace przy rozbudowie i modernizacji stacji uzdatniania wody w  Górce 

Pabianickiej. Odbiór zakończył się w dniu 5.12.2014 roku. Inwestycja ta objęta została 

umową o dofinansowanie w formie pożyczki ze środków WFOŚiGW w dniu 4.11.2014 rok 

do kwoty 976.300 zł. Trwa rozliczenie inwestycji, złożono wniosek o płatność. 

 

3. Trwają prace remontowe SUW w Żytowicach. Prace budowlane i system monitoringu.   

                     

4. Zakończono rozbudowę sieci wodociągowej we wsi Rydzyny dz. nr 18 i 8. 

 

5. Trwają prace przy budowie wodociągów w Pawlikowicach i Kudrowicach.  

 

6. Wydano 13 warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej  
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(w sumie od początku roku wydano 140 warunków) i 1 szt. warunków  przyłączenia się do 

sieci kanalizacji sanitarnej (w sumie od początku roku wydano 84 warunków). 

 

7. Trwa rozliczanie dotacji  na dofinansowanie budowy przyłączy kanalizacyjnych i 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Przyjęto 62 wnioski na dofinansowanie budowy 

przyłączy kanalizacyjnych i 39 wniosków na dofinansowanie budowy  POŚ.   

 

W dniu 11.12.2014 roku Stację Uzdatniania Wody w Górce Pabianickiej włączono do ruchu 

Eksploatowane są trzy Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice, Górka Pabianicka i Rydzyny) które 

wraz z zakupem wody ze ZWiK Pabianice zaspokajają w zakresie  jakość i ilość wody potrzeby 

Gminy w całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody spowodowane mogą być tylko przez 

nagłe i niespodziewane kataklizmy (brak zasilania w energię elektryczną znacznej części terenu 

Gminy). Wszystkie awarie sieci usuwane są na bieżąco. 

 

 

II.  W zakresie utrzymania dróg gminnych  

1. Podpisano umowy na odśnieżanie dróg  na okres zimowy  2014/2015 r.. Umowy  zostały 

zawarte z usługodawcami jak w poprzednim okresie zimowym tj. rolnikami, którzy 

posiadają ciągniki z  pługami ukośnymi. Stawki godzinowe za wykonaną usługę  

pozostawiono w wysokości roku ubiegłego tj. 104 zł. brutto za 1 godzinę odśnieżania. 

  Umowę na usuwanie  śliskości zimowej zawarto z firmą „Włodan” Andrzej Włodarczyk 

Porszewice 31,  ze stawką wynagrodzenia  217 zł. netto za 1 km  drogi objętej usługą.   

2. Zakończono   procedurę  odbiorową związaną z zakończeniem realizacji inwestycji 

drogowej 

-  Przebudowa drogi gminnej nr 108262E  -  odcinek obok kościoła w Górce Pabianickiej  -  dł. 

ok. 0,5 km. W Łódzkim Urzędzie Wojewódzkim w Łodzi złożono   sprawozdanie końcowe 

z realizacji  zadania i wniosek o wypłatę dotacji. Inwestycja została dofinansowana z 

budżetu Państwa  w ramach  Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - kwotą  

678.888 zł. co stanowi 50% zrealizowanego  zadania.  

3.  Zakończono realizację inwestycji drogowej „Przebudowa drogi gminnej nr 108253E przez   

miejscowość   Wysieradz  -  dł.. 2,5 km.  W Urzędzie Marszałkowskim  w Łodzi złożono  

sprawozdanie z realizacji  zadania i  wniosek o wypłatę dotacji. Inwestycja została 

dofinansowana z  budżetu województwa Łódzkiego  z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  

kwotą 400.000 zł. co stanowi 24% zrealizowanego zadania. 

4 Zakończono i odebrano  inwestycje  polegające na utwardzeniu nawierzchni dróg w 

Porszewicach: 

- w obrębie posesji  Porszewice 26 – dł.  740 mb  

- w obrębie posesji  Porszewice 13 – dł. 230 mb  

- modernizacja drogi w m. Rydzyny Potaźnia w obrębie posesji 1,2,2a  polegająca na 

utwardzeniu istniejącej nawierzchni –  kruszywem drogowym -  dł. – 150 mb 

 5. Wycinano ręcznie odrosty  na poboczach dróg i  obcinano gałęzie wystające na drogi.     
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6. Uzupełniano ubytki w nawierzchniach dróg  kruszywem drogowym, szlaką i masą asfaltową 

na zimno. 

 

7. Uzupełniano  ubytki  w oznakowaniu  pionowym na terenie gminy.  

 

8. Z Nadleśnictwem Kolumna  prowadzono uzgodnienia związane z opracowywaną 

dokumentacją projektową na przebudowę drogi gminnej przez  miejscowość Terenin. 

 

9. Z PGE Dystrybucja S.A., prowadzono negocjacje związane z  procedurą przetargową na 

wyłonienie wykonawcy  usług konserwacji  urządzeń oświetlenia  drogowego.  

 

10. Wyłoniono wykonawcę  na ustawienie  2 szt. lamp hybrydowych w  miejscowości 

Janowice i 1 szt. lampy hybrydowej w  miejscowości Szynkielew.  

 

11. Wykaszano  pobocza dróg przy użyciu  kos spalinowych i kosiarki ciągnikowej.  

 

12. Wykonywano  inne  czynności związane z bieżącym  utrzymaniem dróg na terenie gminy 

Pabianice. 

 

 

III. Działania w oświacie 

1. Zostało zorganizowane 1 zebranie z dyrektorami szkół oraz pedagogami szkół, na 

którym omawiano sprawy z zakresu zakończenia realizacji projektu POKL „ Jacek i 

Agatka naszą przyszłością” oraz sprawy bieżące. 

2. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji przez Wójta Gminy Pabianice do systemu 

informacji oświatowej został złożony wniosek o udzielenie upoważnienia do dostępu 

do bazy danych SIO. 

3. Podpisano kolejne 2 umowy z rodzicami uczniów niepełnosprawnych na zwrot kosztów 

ich dowozu . 

4. Do Kuratorium Oświaty w Łodzi zostały złożone 3 wnioski o przyznanie 

dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników 

zgodnie z art. 70 b ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty. Dofinansowanie 

pokrywane jest w ramach dotacji celowej z budżetu państwa. 

5. W dniu  5.12.2014 r. został ogłoszony w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Pabianice przetarg na dostawę oleju opałowego do szkół i świetlic znajdujących się na 

terenie tutejszej gminy. Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 15.12.2014 r. o godz. 11.15 

6. Z Rządowego Programu „Wyprawka szkolna” w roku szkolnym 2014/2015 skorzystało 

łącznie 31 uczniów, a kwota dotacji na ten cel wynosiła: 8.175 zł. 

7. 2 uczniom ze szkoły w Gimnazjum w Piątkowisku przyznano zajęcia dostosowane do 

wymagań edukacyjnych ucznia (jednemu uczniowi zajęcia indywidualnego nauczania , 

drugiemu uczniowi zajęcia dydaktyczno-wychowawcze) 

8. Pozytywnie został rozpatrzony wniosek o dofinansowanie dotacji na zadanie „Nasi mali 

przyjaciele –owady-złożony do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi”- programu edukacji ekologicznej realizowany w Zespole 

- Szkolno-Przedszkolnym w Piątkowisku. Kwota dofinansowania to: 16.102 zł. 



7 
 

9. W szkole w Żytowicach odbył się konkurs recytatorski-święto wierszy dwóch poetek: 

Doroty Gellner i Danuty Wawiłow, w którym udział wzięło 46 uczniów. Dzieci zostały 

nagrodzone dyplomami i upominkami. 

 

IV. W zakresie działania Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki  

- opracowano koncepcje zmiany planu zagospodarowania dla wskazanych terenów gminy, 

- zakończono remont pomieszczeń na socjalny lokal mieszkalny- Piątkowisko 47,   

- pomimo decyzji o rozbiórce budynku dawnej szkoły w Rydzynach, wstrzymano jej  

wykonanie i zabezpieczono dach budynku przed okresem zimowym. Dalsze losy budynku do 

decyzji nowej Rady Gminy.   

 

-  wydano 15 decyzji na wycinka drzew, 

- wszczęto dwa postępowania w sprawie wydania decyzji środowiskowych, 

- prowadzone jest bieżące postępowanie egzekucyjne w sprawach zaległości w opłatach za 

odbiór odpadów, 

- wykonano ogrodzenie działek gminnych w Porszewicach, 

- wydano decyzję o cofnięciu koncesji na sprzedaż alkoholu- Tawerna Pawlikowice, 

- przeprowadzono 10 postępowań podziałowych  nieruchomości, 

- dokonano  44 zmian w Ewidencji Działalności Gospodarczej, 

- skorygowano i przesłano do zaopiniowania Gminny Program Opieki nad Zwierzętami. 

Ochrona przeciwpożarowa 

1. W dniu 10.10.2014 roku dla jednostki OSP Pawlikowice został zakupiony ciężki samochód 

ratowniczo-gaśniczy z napędem 4x4 marki MAN. Całkowity koszt pozyskanego samochodu to 

kwota: 828.360,00 zł (brutto), przy czym Gmina Pabianice udzieliła dotacji w kwocie: 

247.016,00 zł (brutto). Pozostała kwota została pozyskana z następujących źródeł: 

- 100.000,00 zł – Komendant Główny Państwowej Straży Pożarnej w Warszawie 

- 150.000,00 zł – Zarząd Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP oddział wojewódzki w 

Łodzi 

- 331.344,00 zł – WFOŚ i GW w Łodzi 

Dotacja udzielona z budżetu Gminy Pabianice na zakup w.w. samochodu została rozliczona w 

dniu 05.12.2014 r. 

2. W dniu 10.11.2014 r. zostały zakończone prace utwardzenia nawierzchni placu 

manewrowego przed strażnicą OSP w Gorzewie. Inwestycja ta kosztowała 54.919,50 zł (brutto) 



8 
 

i została sfinansowana w całości ze środków budżetu Gminy Pabianice. Dotacja została 

rozliczona w dniu 05.12.2014 r. 

3. W dniu 03.12.2014 r. po uzyskaniu pisemnej zgody właścicieli budynku, na którym mają 

być zamontowane kamery jak i właścicieli budynku gdzie umieszczony będzie rejestrator 

obrazu, podpisana została umowa z wykonawcą na realizacje systemu monitoringu wsi 

Rydzyny. Realizacja tej inwestycji zgodnie z podpisaną umową ma nastąpić do dnia 31.12.2014 

r. i będzie sfinansowana ze środków budżetu Gminy Pabianice w ramach funduszu sołeckiego 

wsi Rydzyny – 15.000,00 zł (brutto). 

V. Dowody osobiste 

Termin wydawania nowych dowodów osobistych został przesunięty  

z 1 stycznia 2015 r. na 1 marca 2015 r. 

Wnioski o wydanie dowodu osobistego będzie można składać w dowolnej gminie na terenie 

całego kraju. 

Do wniosku o wydanie dowodu osobistego należy dołączyć fotografię, która powinna być 

wykonana nie wcześniej niż 6 miesięcy przed dniem złożenia wniosku. 

Fotografia będzie taka sama jak ta, która obowiązuje w paszportach. 

Nowy wzór dowodu osobistego nie będzie już zawierał informacji o adresie zameldowania, 

kolorze oczu i wzroście. Nie będzie też zeskanowanego podpisu posiadacza dowodu 

osobistego. 

 

VI. Księgowość podatkowa 

 

W II półroczu  2014 r. przyjęto w 206 wniosków o zwrot  podatku akcyzowego zawartego w 

cenie oleju napędowego  wykorzystywanego do produkcji rolnej. 

 Wystawiono 206 decyzji przyznających zwrot podatku akcyzowego.  

Wypłacono poprzez kasę  kwotę:  27.991,55 zł dla 88 wnioskodawcom 

                  oraz kwotę: 32.664,35 zł  dla 118 wnioskodawców poprzez przelew 

                                              Razem:  60.655,90 zł 

 

Sporządzono wnioski  umożliwiające otrzymanie dotacji oraz sporządzono sprawozdania 

rozliczające dotacje.   

 

 

W dniu dzisiejszym tj. 15 grudnia w Dzienniku Łódzkim ukazało się 10 notowanie 

Dziennikowej Ligi Gmin. Jest to ranking porównujący skuteczność samorządów wiejskich w 

woj. Łódzkim. Powstaje on na podstawie danych GUS, Ministerstwa Rozwoju Regionalnego i 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. W celu opracowania rankingu użyto danych zbiorczych za 

lata 2011 – 2013.  

W ramach tego rankingu oceniono 132 gminy wiejskie województwa łódzkiego w 10 

kategoriach.  

Pierwsze miejsce w tej edycji Dziennikowej Ligi Gmin zajęła gmina wiejska Pabianice.  
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Tak wysoką pozycję w rankingu zawdzięczamy wysokim ocenom w 6 kategoriach: 

 liczba firm na 1000 mieszkańców (111,6) - 3 miejsce na 132  

 dochody na mieszkańca (8420 zł) - 3 miejsce na 132 

 wydatki majątkowe na mieszkańca (3266,2 zł) - 9 miejsce na 132 

 migracja mieszkańców (47,4 na 1000 mieszkańców) - 4 miejsce na 132 

 środki z UE na (29207,6 zł na 1 mieszkańca) - 8 miejsce na 132 

 mieszkania (336,4 m kw. na 100 mieszkańców) - 3 miejsce na 132 

Z pytaniami do przedłożonej informacji Wójta wystąpili:  

 

Radny A. Skawiński zapytał jakich terenów będzie dotyczyło  opracowanie  koncepcji zmiany 

planu zagospodarowania, na które Wójt odpowiedział, że będzie ono dotyczyło wskazanych 

przez poprzednią  Radę Gminy terenów tj: obszaru położonego we wsi Pawlikowice pod 

działalność gospodarczą, obszaru położonego we wsi Bychlew, Górka Pabianicka, Świątniki 

pod budownictwo jednorodzinne i we wsi Szynkielew pod przemysł. 

Radny K. Kowalski zadał pytanie, czy można byłoby zawrzeć umowę z jednym usługodawcą 

na odśnieżanie dróg w Rydzynach. Pozwoliłoby to wówczas na połączenie odśnieżania tych 

dróg  gminnych, które łączą się z powiatowymi. W sytuacji, która miała miejsce w ubiegłych 

latach odbywało się to w taki sposób, że usługodawca po odśnieżeniu odcinka drogi gminnej, 

chcąc przemieścić się na drugi jej odcinek  musiał pokonać część drogi będącej w zarządzie 

dróg powiatowych, wówczas to podnosił pług do góry. Po spisaniu umowy z jednym 

usługodawcą można byłoby uniknąć takich sytuacji.  

Wójt poinformował, że powiat nie przysłał nam żadnej informacji  w kwestii rozstrzygnięcia 

przetargu na odśnieżanie dróg, jeżeli pozyskamy informacje na ten temat, wówczas  będzie 

można  podjąć rozmowę.  

Radny K. Kowalski zadał także pytanie na jakiej podstawie będą budowane rejestry wyborców 

w myśl nowej ustawy o dowodach osobistych, która ma obowiązywać od 1 stycznia 2015 r.  na 

które Wójt odpowiedział, że poweźmie uprzednio informacje na ten temat i odpowie.  

Radny A. Skawiński zadał pytania: 

- na jakiej podstawie wydano decyzję o cofnięciu koncesji na sprzedaż alkoholu- Tawerna 

Pawlikowice, 

- w sprawie odpowiedzi Wójta, którą otrzymał na wniosek dot. wykonania kompleksowej 

wymiany źródeł światła na energooszczędne LED oraz uzupełnienia oświetlenia o punkty 

wskazane przez mieszkańców, radny A. Skawiński poprosił o uszczegółowienie odpowiedzi;  

jakie byłyby  koszty powyższego przedsięwzięcia, jakie koszty podało PGE, jak 

przedstawiałyby się  koszty  w budynkach użyteczności publicznej /chociażby w budynku 

Urzędu Gminy/ . 

W sprawie  cofnięcia  koncesji na sprzedaż alkoholu- Tawerna Pawlikowice, Wójt 

poinformował, że złożyły się na powyższe  skargi zgłoszone przez sąsiada. 
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Ad. pkt 5. 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

Z wnioskami na piśmie wystąpili;  

Radny Ł. Drewniak złożył wnioski w sprawach: 

1/ Nawiązania współpracy z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad w celu przyspieszenia 

budowy chodnika i ścieżki rowerowej wzdłuż drogi krajowej 71/ Szynkielew – Górka 

Pabianicka – Świątniki- Porszewice. 

2/ Zobowiązania dyrektorów szkół z terenu gminy Pabianice do stworzenia elektronicznych 

dzienników ocen.  

Radny K. Kowalski złożył wnioski: 

1/ Rozmieszczenia w kluczowych punktach na terenie Rydzyn tablic informujących  

/wykonanych w technologii fluorescencyjnych/  o dojazdach do poszczególnych posesji i grup 

posesji. 

2/ Przebudowania fragmentu łuku drogi powiatowej /zmiana linii przebiegu krawężnika i 

chodnika /na wysokości posesji 46 w Rydzynach oraz pełnego oznakowania znakami 

pionowymi. 

3/ Ustawienia znaku drogowego ostrzegawczego /podporządkowania drogi gminnej w stosunku 

do drogi powiatowej/  przy skrzyżowaniu na wysokości posesji 106 e Rydzyny – Potaźnia.  

4/ Zamontowania ledowej lampy na słupie energetycznym przy skrzyżowaniu drogi 

powiatowej i drogi gminnej na wysokości posesji 160 e /Rydzyny – Potaźnia/.  

Radny A. Skawiński złożył wnioski: 

1/ Dostosowania budynku Urzędu Gminy, szkoły w Piątkowisku oraz wszystkich budynków 

użyteczności  publicznej będących własnością gminy  do potrzeb osób niepełnosprawnych 

2/ Umieszczenie na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą gminną w Pawlikowicach II  lustra 

w celu poprawienia widoczności, bezpieczeństwa. 

Wniosek  z podpisami radnych: Ł. Drewniaka, C. Rychłowskiej,  A. Wąsata oraz  3 podpisami 

nieczytelnymi dot. 

organizacji zapisu audio i video z obrad sesji i komisji i prezentowania ich na stronie 

internetowej gminy Pabianice.  



11 
 

Na pytanie radnego Ł. Drewniaka z poprzedniej sesji w kwestii dot. awarii wodociągu  przy 

hydrancie pp /posesja 56/ w Górce Pabianickiej Wójt przekazał  odpowiedź pisemną  radnemu 

. 

 

Ad. pkt 6. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym 

II/A/2014 (zał. nr 3) poinformował, że 9 radnych zgłosiło swoją kandydaturę do Komisji 

Gospodarczo-Finansowej, przy czym Komisja ta może liczyć maksymalnie 7 członków. W 

związku z tym poprosił o rezygnację 2 radnych. 

Rezygnację zgłosił radny M. Madaj. 

Brak było rezygnacji kolejnego radnego. Przewodniczący zarządził głosowanie jawne, zwykłą 

większością głosów, nad kandydaturą poszczególnych radnych. 

Za kandydaturą radnego K. Kowalskiego opowiedziano się 14 głosami przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

Za kandydaturą radnego Ł. Drewniaka opowiedziano się 14 głosami przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

Przeciw kandydaturze radnej C. Rychłowskiej opowiedziano się 10 głosami, przy 5 głosach za. 

Za kandydaturą radnej M. Lubowickiej opowiedziano się 10 głosami przy 5 głosach przeciw. 

Za kandydaturą radnego H. Szafrańskiego opowiedziano się 10 głosami przy 5 głosach przeciw. 

Za kandydaturą radnego M. Gryski opowiedziano się 10 głosami przy 3 głosach przeciw i 2 

głosach wstrzymujących. 

Za kandydaturą radnego M. Muszczaka opowiedziano się 9 głosami przy 5 głosach przeciw i 1 

głosie wstrzymującym. 

Za kandydaturą radnej M. Brandeburg opowiedziano się 10 głosami przy 5 głosach przeciw. 

Za przyjęciem uchwały nr II/3/2014 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Gospodarczo-Finansowej w następującym składzie: K. Kowalski, Ł. Drewniak, M. Lubowicka,     

H. Szafrański, M. Gryska, M. Muszczak,  M. Brandeburg, opowiedziano się 11 głosami za, 

przy 4 głosach przeciw. 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym 

II/B/2014 (zał. nr 4) poinformował, że 8 radnych zgłosiło swoją kandydaturę do Komisji 

Ochrony Środowiska i Rozwoju, przy czym Komisja ta może liczyć maksymalnie 7 członków. 

W związku z tym poprosił o rezygnację 1 radnego. 

Brak było rezygnacji radnego. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za kandydaturą radnego Ł. Drewniaka opowiedziano się 14 głosami przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

Za kandydaturą radnego A. Skawińskiego opowiedziano się 14 głosami przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

Za kandydaturą radnej M. Brandeburg opowiedziano się 11 głosami przy 4 głosach 

wstrzymujących. 
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Za kandydaturą radnego M. Madaja opowiedziano się 11 głosami przy 4 głosach 

wstrzymujących. 

Za kandydaturą radnej M. Lubowickiej opowiedziano się 11 głosami przy 4 głosach 

wstrzymujących. 

Za kandydaturą radnej D. Szczesik opowiedziano się 14 głosami przy 1 głosie wstrzymującym. 

Przeciw kandydaturze A. Wąsata opowiedziano się 10 głosami przy 5 głosach za. 

Za kandydaturą radnego M. Gryski opowiedziano się 9 głosami przy 6 głosach 

wstrzymujących. 

Za przyjęciem uchwały nr II/4/2014 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Ochrony Środowiska i Rozwoju w następującym składzie: Ł. Drewniak, A. Skawiński, M. 

Brandeburg, M. Madaj, M. Lubowicka, D. Szczesik, M. Gryska, radni opowiedzieli się 11 

głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących. 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym 

II/C/2014 (zał. nr 5) poinformował, że 6 radnych zgłosiło swoją kandydaturę do Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej, przy czym Komisja ta musi liczyć 7 członków. W 

związku z tym poprosił o zgłoszenie kandydatury 1 radnego. 

Swoją kandydaturę zgłosił radny M. Madaj. 

Za przyjęciem uchwały nr II/5/2014 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej w następującym składzie: C. Rychłowska, A. 

Wąsat, Z. Kasperska, J. Błoch, D. Szczesik, A. Marciniak, M. Madaj, radni opowiedzieli się 

jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym 

II/D/2014 (zał. nr 6) poinformował, że 5 radnych zgłosiło swoją kandydaturę do Komisji 

Rewizyjnej. Jest to maksymalna liczba członków. W związku z tym Przewodniczący przeszedł 

do głosowania. 

Za przyjęciem uchwały nr II/6/2014 w sprawie zatwierdzenia składu osobowego stałej Komisji 

Rewizyjnej w następującym składzie: A. Skawiński, K. Kowalski, J. Błoch, H. Szafrański, A. 

Marciniak, radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym 

II/E/2014 (zał. nr 7) poprosił o przedstawienie kandydatury na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Radni nie zgłosili kandydatury. W związku z tym Przewodniczący zaproponował by funkcję tę 

pełnił radny K. Kowalski. 

Radny K. Kowalski odmówił sprawowania funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Kolejną kandydaturą zgłoszoną przez radnego J. Błocha była kandydatura radnego H. 

Szafrańskiego. Radny uzasadnił swój wybór tym, iż Radny H. Szafrański ma doświadczenie w 

przewodniczeniu tej Komisji. 

Radny H. Szafrański wyraził zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Za przyjęciem uchwały nr II/7/2014 w sprawie wyboru przewodniczącego stałej Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice w osobie radnego H. Szafrańskiego, radni opowiedzieli się 

9 głosami za, przy 6 głosach wstrzymujących. 

Po przyjęciu powyższych uchwał Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji, a następnie 
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zwoływał kolejno pierwsze posiedzenia komisji   w celu wyboru ich Przewodniczących ze 

składu poszczególnych Komisji. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do przyjęcia dalszych projektów uchwał 

od nr roboczego II/F/2014 do nr II/H/2014 (zał. o nr 8 do nr 10). 

Przewodniczącym Komisji Gospodarczo-Finansowej został radny M. Gryska. Uchwała Nr 

II/8/2014 w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji Gospodarczo-Finansowej 

Rady Gminy Pabianice została przyjęta 11 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących. 

Przewodniczącą Komisji Ochrony Środowiska i rozwoju została radna M. Lubowicka. 

Uchwała Nr II/9/2014 w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącej stałej Komisji Ochrony 

Środowiska i Rozwoju Rady Gminy Pabianice została przyjęta 9 głosami za, przy 6 głosach 

wstrzymujących. 

Przewodniczącym Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej został radny J. Błoch. 

Uchwała Nr II/10/2014 w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego stałej Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice została przyjęta 9 głosami 

za, przy 6 głosach wstrzymujących. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował wybranym i życzył owocnej pracy. Następnie 

przeszedł do prac nad kolejnymi projektami uchwał. 

Projekt uchwały o nr roboczym  II/I/2014 (zał. nr 11) przedstawiła Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek. Kierownik, na wstępie, poprosiła o poprawienie 

w pkt II Programu rok 2014 na rok 2015. Następnie zajęła się omówieniem Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015, który stanowi 

załącznik do uchwały. Poinformowała również, że istnieje możliwość zorganizowania 

szkolenia dla radnych w omawianym zakresie. 

Część radnych wyraziło chęć wzięcia udziału w takim szkoleniu. Jednocześnie radny K. 

Kowalski wyraził opinię, że rada powinna dokładniej zajmować się tematyką dotyczącą 

uzależnień, a nie jedynie przyjmować corocznie Program tylko ze względu na taki obowiązek. 

Przewodniczący M. Muszczak nie zgodził się z opinią radnego K. Kowalskiego. Zauważył, że 

Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna co roku zajmowała się szczegółowym 

omówieniem Programu. Dopiero w bieżącym roku zdarzyło, się, że prace nad Programem nie 

toczyły się na posiedzeniu Komisji. 

Zdanie w tym temacie wyraził również radny A. Skawiński, który uważał, że profilaktykę w 

zakresie przeciwdziałaniu alkoholizmowi należy rozpocząć w szkołach. 

Radna A. Marciniak zauważyła, że praca z dziećmi w tym zakresie jest prowadzona od lat. 

Kierownik wyjaśniła, że zazwyczaj Program był przedstawiany razem ze sprawozdaniem. 

Pośpiech w tym roku wynika z chęci podpisania umowy z Centrum Nauk Kopernik, z którego 

będzie wystawa tematyczna. Podpisanie umowy jest uwarunkowane przyjęciem Programu.    

Poruszono również problem z brakiem chęci uczestniczenia rodziców w zajęciach z zakresu 

przeciwdziałania alkoholizmowi. Podnoszono, że często wynika to z braku informacji o takich 

zajęciach. 

Radni dyskutowali nad różnymi rozwiązaniami w tym zakresie. 

Część radnych zastanawia się, czy ta uchwała nie może zostać podjęta po odbytym szkoleniu. 

Kierownik poinformowała, że Program musi zostać przyjęty najpóźniej do 10 stycznia. 

Uznano, że do tego czasu kolejna sesja nie zostanie zorganizowana, dlatego należy przyjąć 
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uchwałę w dniu dzisiejszym. 

Dalszych uwag nie było. 

Za przyjęciem uchwały Nr II/11/2014 radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Projekt uchwały o nr roboczym II/J/2014 (zał. nr 12) został omówiony przez Kierownika 

Referatu Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorka, który poinformował, że jest to uchwała, 

którą Rada zdecydowała podejmować corocznie. Obecny projekt różni się w stosunku do 

uchwały przyjętej w zeszłym roku jedynie w dwóch punktach: 

- w §3 zmieniono stawkę – obecnie będzie ona wynosić 6,70 zł (poprzednio 6,50 zł); 

- w §4 ust. 5 dodano, że rodzic będzie uiszczać opłatę do 20. dnia każdego miesiąca. 

Uwag nie było. 

Uchwała Nr II/12/2014 została przyjęta jednogłośnie. 

Dodatkowych wyjaśnień w sprawie projektu uchwały o nr roboczym II/K/2014 (zał. nr 13) 

udzieliła Sekretarz Gminy Pabianice A. Chodasewicz-Izaszek.  

Przewodniczący zaproponował, by wszystkie składniki wynagrodzenia Wójta pozostawić na 

dotychczasowym poziomie. Uchwała dotychczas obowiązująca w załączeniu. 

Radny Ł. Drewniak pytał jeszcze, kto wnosi projekt uchwały. 

Sekretarz poinformowała, że do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy ustalanie 

wynagrodzenia Wójta. 

W związku z tym Przewodniczący poinformował, że to on wnosi projekt pod obrady Rady.  

Radny Ł. Drewniak wnioskował o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wniosek został odrzucony 9 głosami, przy 6 głosach za. 

Uchwała Nr II/13/2014 została przyjęta 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących. 

Omówieniem pozostałych projektów uchwał zajęła się Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka. 

Na wstępie Wójt wniósł autopoprawkę do projektu uchwały o nr roboczym II/L/2014 (zał. nr 

14). Autopoprawka dotyczyła załącznika do projektu i polegała na zwiększeniu o 1500 zł kwoty 

przeznaczonej na zadanie „budowa hybrydowego oświetlenia ulicznego we wsi Janowice”, a 

zmniejszenie o 1500 zł kwoty przeznaczonej na „budowę oświetlenia ulicznego we wsi 

Rydzyny Dolne – wykonanie dokumentacji”. 

Następnie Skarbnik omówiła szerzej w/w projekt uchwały. Zauważyła, że część środków 

przeznaczonych na budowę wodociągu we wsi Rydzyny zostaje zdjęta z tego zadania i 

przeznaczona na wypłatę odszkodowania gminie Dłutów. Wyjaśniła, że zadanie to nie może 

zostać zrealizowane ze względu na brak zgody kilku właścicieli działek, przez które miał 

przebiegać wodociąg. 

Sołtys wsi Rydzyny pytała o nazwiska osób, które nie wyrażają zgody na budowę. 

W-ce Wójt stwierdził, że nie może podawać nazwisk na forum ogólnym. Prosił o zaczerpnięcie 

tej informacji u Inspektora S. Izbickiego. 

Radna Z. Kasperska chciała wiedzieć jaka będzie całkowita wysokość odszkodowanie, które 

gmina będzie musiała wypłacić. 

Mecenas odpowiedział, że w wyroku została zasądzona wartość, za którą gmina sprzedała 

działkę, tj. 118 400 zł, plus koszty postępowania w kwocie 937 zł i odsetki. Cała pozostała 

kwota i sposób jej przeznaczenia powoduje, że zarzuty do pozostałej kwoty są bezzasadne. 
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A. Skawiński zauważył, że Dłutów będzie występował o wyższą kwotę odszkodowania. 

Mecenas stwierdził, że gmina Dłutów ma prawo nadal występować o wyższą kwotę 

odszkodowania. Niemniej sposób w jaki zostało sformułowane uzasadnienie do wyroku 

wskazuje, że do pozostałej części powództwo nie będzie uwzględnione, ponieważ kwota jaką 

gmina Pabianice uzyskała za budynek została przeznaczona na odtworzenie ośrodka zdrowia. 

Oświadczenie w temacie złożyła radna Z. Kasperska, która poinformowała, że zamierza 

głosować za przyjęciem uchwały, ponieważ Rada Gminy zobowiązała Wójta do wystąpienia 

na drogę sądową. 

Radny A. Skawiński pytał z kolei, czy nawet jeżeli Gmina Dłutów wystąpi o wyższe 

odszkodowanie to takiego nie uzyska. 

Zdaniem mecenasa należy przyjąć taki wniosek. 

Dalszych uwag nie było. 

Radny K. Kowalski zaproponował jeszcze, by kwoty na ewentualne odszkodowania były 

planowane w przyszłych budżetach. 

Mecenas wyjaśnił, że zasadą jest tworzenie rezerwy w budżecie na należności sporne dopiero 

po wpłynięciu pozwu w konkretnej sprawie. 

Innych głosów nie było.  

Uchwała Nr II/14/2014 została przyjęta 10 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących. 

Dalszymi projektami, do których Skarbnik udzieliła wyjaśnień były projekty uchwał o nr 

roboczych II/Ł/2014, II/M/2014, II/N/2014, II/O/2014 (zał. nr 15,16,17,18). 

Uwag nie zgłaszano. 

Uchwały Nr II/15/2014, II/16/2014, II/17/2014 i II/18/2014 zostały przyjęte w głosowaniu 

przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

Radni prosili jeszcze o sporządzanie uzasadnień do projektów uchwał. 

 

Ad. pkt 7. 

 

W ramach odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych Wójt poinformował, że 

odpowiedzi zostały udzielone i doręczone osobom zainteresowanym na piśmie. 
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Ad. pkt 8. 

 

W ramach wolnych wniosków, komunikatów i spraw różnych głos zabrał radny K. Kowalski, 

który dopytywał o przyczyny remontu drogi w kierunku Rzydzyn Dolnych. Zauważył, że są 

inne drogi w Rydzynach, które znajdują się w gorszym stanie. Dodał, że władze sołectwa nie 

występowały o remont tego odcinka. Radny pytał również, czy W-ce Wójt, który podpisał 

zawiadomienie do prokuratury o poświadczeniu nieprawdy przez Kierownika K. Denuszka, czy 

też Wójt zamierzają podjąć jakiekolwiek kroki służbowe względem Kierownika. 

W-ce Wójt podkreślił, że nie podpisywał doniesienia do prokuratury, a jedynie udzielił 

wyjaśnień dla lokalnej gazety w związku z zawiadomieniem, które złożyli radny Ł. Drewniak 

i A. Skawiński oraz artykułem w prasie, który pojawił się w tym temacie. 

W związku z taką odpowiedzią W-ce Wójta radny A. Skawiński domniemywał, iż 

przedstawiciele Urzędu gminy takiego doniesienia nie złożyli. 

Odpowiedzi udzielił mecenas A. Jankowski, który jednoznacznie stwierdził, że Urząd Gminy 

złożył zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa przez Kierownika K. Denuszka, 

co zostało podpisane przez Wójta Gminy Pabianice. 

Wójt stwierdził także, że podejmie dalsze kroki względem pracownika, jeżeli prokuratura 

podejmie decyzję o wszczęciu postępowania w tej sprawie. 

Kolejne pytanie zadał radny M. Gryska w temacie przetargu na odbiór odpadów komunalnych. 

Wójt odpowiedział, że postępowanie jest w toku. 

Dalszych głosów ze strony radnych nie było. 

 

Przewodniczący oddał głos sołtys wsi Rydzyny K. Helbik, która poinformowała o 

uszkodzonym hydrancie w okolicy posesji 51. Zebranych zaprosiła na jasełka, które odbędą się 

21 grudnia o godz. 17.00 w sali OSP w Rydzynach. Jednocześnie wyraziła opinię, że wieś 

Rydzyny jest traktowana gorzej niż inne wsie. 

Część radnych odniosła się do zarzutów sołtys, nie zgadzając się z jej zdaniem. 

Dalszych uwag w tym temacie nie było. 

Przewodniczący odczytał pismo 5 radnych, którzy utworzyli klub radnych. Pismo w załączeniu. 

Pytanie zadał jeszcze radny A. Skawiński, a dotyczyło ono kontroli w świetlicy w Hermanowie. 

Kierownik M. Wieczorek poinformował, że w dniach 15-16 grudnia br. przeprowadzana jest 

kontrola obiektu w terenie przez przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego w związku z 

rozliczeniem dofinansowania budowy świetlicy. Jest to kontrola obligatoryjna. Wcześniej 

natomiast prowadzono, również obligatoryjną, kontrolę procedury przetargowej. Uwag nie 

poczyniono. 

Głos ponownie zabrała sołtys wsi Rydzyny, która informowała, że na tablicach informacyjnych 

nadal znajdują się plakaty wyborcze. 

Dalszych uwag nie było. 
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Ad. pkt 9. 

Przewodniczący przekazał wszystkim życzenia świąteczne i zamknął posiedzenie II sesji  

Rady Gminy. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 

 Pabianice 

 

 Marek Muszczak 

 

 

 

Protokołowały: 

Urszula Czerwonka 
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